
PROTOKÓŁ NR X/2019 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 9 lipca 2019r., godzina 10.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radni nieobecni: 
Stanisław Rosół  – nieobecność usprawiedliwiona 

Piotr Siuda– nieobecność usprawiedliwiona 
Józefa Śliska – nieobecność usprawiedliwiona 

 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Szprotawie, zwołanej na wniosek Burmistrza Szprotawy 
dokonał przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski. Przewodniczący przywitał 
zaproszonych i przybyłych na sesję. Stwierdził prawomocność obrad. Na 21-osobowy skład 
rady, obecnych 18 radnych. Rada jest władna do podejmowania uchwał.  

Porządek obrad: 

1. Otwarta debata nt. zamkniętego składowiska odpadów w Kartowicach. 
2. Przedstawienie wyników audytu sporządzonego przez firmę AUDIT 

CONSULTING MUNICIPAL w ramach planu audytu wewn ętrznego na 2019 
rok – obszar działalności – „Rachunkowość”, temat zadania – „Gospodarka 
finansowa i prawna Urzędu Miejskiego w Szprotawie”. 

3. Apel Rady Miejskiej w Szprotawie w sprawie warunków hydrologicznych na 
terenie Gminy Szprotawy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy 
Szprotawy. 

5. Zamknięcie obrad. 
 

 

 

Ad. 1 OTWARTA DEBATA NT. ZAMKNI ĘTEGO SKŁADOWISKA 
ODPADÓW W KARTOWICACH 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusje w temacie.  

Wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński zaproponował o wypowiedzenie się 
w pierwszej kolejności w temacie zamkniętego składowiska odpadów zaproszonych na sesję 
gości – Lubuskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska i przedstawiciela 
Urzędu Marszałkowskiego w Zielonej Górze, którzy przedstawią aktualną sytuację 
składowiska i będzie stanowiło to początek do dyskusji. 
 
Głos zabrali:  radny Roman Pakuła, Pan Mirosław Ganecki – Lubuski Wojewódzki 
Konserwator Zabytków w Zielonej Górze, radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, Pan Andrzej 
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Filipowicz – członek Zarządu Spółki SUEZ Zachód, wiceprzewodniczący rady radny Andrzej 
Skawiński, Pan Wojciech Konopczyński – zastępca Lubuskiego Wojewódzkiego inspektoratu 
Ochrony Środowiska, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, Pan Wojciech 
Konopczyński – Zastępca Lubuskiego Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, 
Pan Jerzy Raczyński – zastępca Dyrektora Departamentu Środowiska w Urzędzie 
Marszałkowskim w Zielonej Górze, Mieszkaniec Szprotawy H.O., Mieszkaniec Szprotawy 
Zdz. Z., Mieszkaniec Szprotawy S.J., Mieszkaniec Szprotawy Zb. M.,  przewodniczący rady 
radny Andrzej Stambulski, Pan Andrzej Filipowicz – członek Zarządu Spółki SUEZ Zachód, 
Mieszkaniec Szprotawy Zdz. Z., Pan Andrzej Filipowicz – członek Zarządu Spółki SUEZ 
Zachód, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, Pan Andrzej Filipowicz – członek 
Zarządu Spółki SUEZ Zachód, Mieszkaniec Szprotawy H.O., radny Ireneusz Ganczar, 
Mieszkaniec Szprotawy H.O., radny Bartłomiej Grono, przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski, Pan Mirosław Ganecki – Lubuski Wojewódzki Konserwator Zabytków w 
Zielonej Górze, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, Mieszkaniec Szprotawy 
H.O., Mieszkanka Szprotawy W.F., radny Władysław Sobczak, przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski, radny Marcin Chmura, Pan Mirosław Ganecki – Lubuski Wojewódzki 
Konserwator Zabytków w Zielonej Górze, Pan Jerzy Raczyński – Zastępca Dyrektora 
Departamentu Środowiska w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze, Mieszkaniec 
Szprotawy Zb.M., Pan Jerzy Raczyński – Zastępca Dyrektora Departamentu Środowiska w 
Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze, Mieszkanka Szprotawy W.F., Mieszkaniec 
Szprotawy H.O., przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, burmistrz Mirosław Gąsik, 
radny Józef Rubacha, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radna Bożena Wójcik-
Wojtkowiak, Mieszkaniec Szprotawy Zdz. Z., Pan Andrzej Filipowicz – członek Zarządu 
Spółki SUEZ Zachód, Mieszkaniec Szprotawy H.O., Mieszkanka Szprotawy W.F., radny 
Józef Rubacha, Pan Andrzej Uchman – Naczelnik Wydziału w Wojewódzkim Inspektoracie 
Ochrony Środowiska w Zielonej Górze, Pan Andrzej Filipowicz – członek Zarządu Spółki 
SUEZ Zachód. Na tym zakończono debatę  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski ogłosił 10 minutową przerwę w 
obradach. 
 
PRZERWA 
 
Po przerwie 
 
Ad. 2 PRZEDSTAWIENIE WYNIKÓW AUDYTU SPORZ ĄDZONEGO 

PRZEZ FIRM Ę AUDIT CONSULTING MUNICIPIAL W RAMACH 
PLANU AUDYTU WEWN ĘTRZNEGO NA 2019 ROK – OBSZAR 
DZIAŁALNO ŚCI – „RACHUNKOWO ŚĆ”, TEMAT ZADANIA – 
„GOSPODARKA FINANSOWA I PRAWNA URZ ĘDU MIEJSKIEGO 
W SZPROTAWIE 
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Wyniki audytu przedstawił Andrzej Skibiński – radca prawny, wiceprezes zarządu 
AUDIT CONSULTING MUNICIPIAL 
 
Po przedstawionej analizie głos zabrali: przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, 
burmistrz Mirosław Gąsik, radny Józef Rubacha, Mieszkaniec Szprotawy Zdz. Z., 
Mieszkanka Szprotawy W.F.. radny Stefan Gołek zgłosił wniosek do przewodniczącego rady, 
aby na przyszłość nie planować sesji z tak obszernymi punktami porządku obrad jak dzisiaj. 
Po zgłoszonym wniosku przez radnego Gołka, głos zabrał przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski. 
 
 
Ad. 3  APEL RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE W SPRAWIE 

WARUNKÓW HYDROLOGICZNYCH NA TERENIE GMINY 
SZPROTAWY 

 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję. 
 
Głos w sprawie zabrali: radny Ireneusz Ganczar wniósł poprawkę do przedstawionego 
projektu apelu o zmianę treści § 2 treści o zapis: „ Jednocześnie Rada Miejska w Szprotawie 
apeluje o montaż na terenie naszej gminy posterunku opadowego IMGW i włączenia go w 
system monitoringu suszy,  gdyż obecnie istniejąca sieć pomiarowa nie odzwierciedla 
rzeczywistej sytuacji hydrologicznej obszaru naszej gminy”, radny Józef Rubacha, radny 
Ireneusz Ganczar. Więcej głosu w sprawie nie zgłoszono.   
 
Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” apel podjęła jednogłośnie.   
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „nieobecny” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
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18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
 

Ad. 4  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY 
BUDŻETOWEJ NA 2019 ROK GMINY SZPROTAWA 

 
Opinię Komisji Budżetu  do projektu uchwały przedstawiła radna Beata Jakowicka. 
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski ogłosił dyskusję w temacie. 
 
Głos zabrali: radny Józef Rubacha , burmistrz Mirosław Gąsik  
 
Rada w głosowaniu 15”za”, 1”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „nieobecny” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „nieobecna” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 

 
Ad. 5  ZAMKNI ĘCIE OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 
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Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  sesji Rady Miejskiej w Szprotawie zwołanej na wniosek Burmistrza Szprotawy. Czas 
trwania sesji – 4.30.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


